
Zápis č. 21 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 7.9.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Ferda Dušan, Plačková Hana, Zaplatílková Hana, Kotolanová Petra, 

Havlová Eva a Krutiš Libor. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Ing. Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy o činnosti 
3. Malování křídami 
4. Dětské hřiště 
5. Volné návrhy 

 
2 ) Zprávy o činnosti 
 
Předseda sděluje k Ženáčským hodům, že OSA poslal „Návrh licenční smlouvy o veřejném 
provozování hudebních děl“. Autorská odměna se podle této smlouvy sjednává ve výši 
1.316,00 Kč. Smlouvu předseda podepsal, opatřil razítkem a neprodleně zašle na OSA. Poté 
bude částka uhrazena.  
Dohodnutý podíl z tomboly ve výši 4000 Kč předán Haně Plačkové, která (jakožto stárková) 
předá peníze ostatním stárkům. Konečné vyúčtování Ženáčských hodů:  
Příjem: 72.435 Kč, Výdaje: 57.936 Kč  Zisk: 14.499 Kč.  
 
Předseda dále sděluje, že na Dětském dni bylo na dobrovolném vstupném vybráno: 4.765 Kč. 
Akce byla úspěšná, došlo však k organizačnímu nedorozumění ohledně úklidu po akci tj. 
v neděli ráno. Hana Plačková doplňuje, že se akce zúčastnilo celkem 73 dětí.  
Petra Kotolanová projedná na nejbližší schůzi SDH, jak bude naloženo s podílem SDH 
z Dětského dne, který činí 1/3 z částky tj. 1588,50 Kč. 
 
Dále předseda sděluje, že poslal blahopřání rodičů těto novorozených dětí: Nikolas Fuchs, 
Jáchym Barták, Klára Badinová, Samuel Streit, Kristýna Synková. Dvě další přání (David 
Dlouhý a Ludmila Navrátilová) zakoupí a odešle. 
 
Kontrolou zaplacených příspěvků bylo zjištěno, že i přes upozornění jeden člen stále 
nezaplatil členský příspěvek. Předseda zašle poslední výzvu, aby člen zaplatil nejpozději do 
30. září 2010. 
 

3) Malování křídami 
 
Předseda sděluje, že malování se uskuteční v neděli 12.9.2010 od 15:00  v ulici „V sadech“. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že na obecním úřadem je akce oznámena. Akce bude 
plakátována obvyklým způsobem. 
Organizace jako v loňském roce, tj. páska vymezující prostor, stoleček s registrací, malé 
občerstvení pro děti, dobrovolné vstupné.   
Sraz v neděli ve 14:30 h na místě pro chystání prostoru, Lenka Svobodová bude u zápisu, kdo 
chce, může napéct nějaké cukroví. 



Pití pro děti koupí předseda Jan Černý, křídy objedná jednatelka Hana Plačková. Akce se 

ukuteční jen za pěkného počasí.   
 

4) Dětské hřiště  
 
Předseda podává zprávu, že jej kontaktovala firma Bonita z Tišnova s konkurenční nabídkou 
na hřiště. Sjednána schůzka se zástupci firmy na úterý 31.8.2010 v 18h. Schůzky se účastnili 
členové SR Ing. Jan Černý, Hana Plačková (Ing. Petra Kotolanová se omluvila pro časové 
vytížení) a dále členové sdružení Mgr. Hana Zaplatílková a Mgr. Martin Zaplatílek. Dva 
zástupci firmy představili firmu a nabízené prvky pro dětská hřistě. Byly také diskutovány 
možnosti a legislativní požadavky na oplocení a dopadové plochy dětského hřiště. Smluveno, 
že předseda zpracuje z nabízených prvků návrh hřiště a odešle jen firmě pro vypracování 
cenové nabídky. S tím schůzka ukončena. 
Předseda návrh vypracoval a odeslal v pondělí 6.9.2010. (Bližší informace viz. přílohy) 
 
 
5) Volné návrhy  
 
Předseda sděluje, že Branný závod (uskuteční se 2.10.2010) není možno rozšířit i pro starší 
děti, nečleny SDH, z důvodu vysokého počtu účastníků závodu. V diskusi navrženo, že 
bychom podobný závod mohli uspořádat sami. Rozhodnutí nepřijato. 
 
Dále předseda sděluje, že zasílaná přání k narození dítěte jsou nakupována za cca á 40 Kč. 
Magda Černá navrhuje, aby přání vyráběly děti v MŠ, bylo by to levnější a zejména 
osobnější. Návrh projedná Hana Plačková s vedoucí učitelkou MŠ Lenkou Badinovou. 
 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že připravila pro MŠ dotazník, jestli jsou rodiče ochotni 
koupit/přispět povlečení pro děti. 
  
Dále stanoveny termíny pro akce v nejbližším období:  
Drakiáda - 10.10.2010, lokalita stejná jako roce 2009, konkrétní pozemek vyjednáme.  
Vyřezávání dýní - 23.10.2010, Evžen Svoboda by měl mít pro nás dýně. 
Lampionový průvod - 27.10.2010. 
Upoutávku na všechny tři akce dáme do Zpravodaje, zařídí předseda. 
Hana Plačková navrhuje, abychom požádali rodiče, ať schovávají hračky např. z „kinder 
vajíček“ pro lampionový průvod (stezku odvahy).  
 
Po kratší diskusi ohledně hřiště ukončil předseda schůzi v 19:05. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


